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Detta har fungerat (särskilt) bra 
 

Immunologi 

 Uppskattad modul, engagerad lärare, bra föreläsningar. 

 Mycket uppskattat att ”knyta ihop säcken” i slutet av modulen vid ett seminarium. 

 Bra att poängtera att kurslitteraturen ska läsas efter föreläsningarna. 
Dietetik med sjukdomslära 1 

 Krause är bra kurslitteratur till modulen. Geriatrisk nutrition är bra, inte bara till avsnittet 
kring geriatrisk sjukdom utan även till andra delar på modulen. 

 Bra examinationer under modulen. 

 Multidisciplin konferens uppskattas av studenterna. 

 Dagen kring interprofessionellt lärande är uppskattad men den kan kortas ner och ev. se 
över presentationsformen av casen. 

Dietetik med sjukdomslära 2 

 Case som examinationsform var uppskattat av studenterna och det var bra med tid. 

 Bra upplägg på journalföringsuppgiften. 
 

Detta har fungerat mindre bra eller brustit 
 

Immunologi 

 Ibland bokat för liten sal för föreläsningarna. 

 Vissa studenter tycker att ordningen på föreläsningarna skulle kunna struktureras om för 
att förstå flödet under modulen på ett bättre sätt. 

Dietetik med sjukdomslära 1 

 Upplägget på Cambro, framförallt när det gäller de olika examinationerna. 

 Föreläsningssalarna på NUS. 

 Ojämn arbetsbelastning mellan Grupp A resp B. 
Dietetik med sjukdomslära 2 

 Föreläsningssalarna på NUS. 

 Vissa frågor på tentan svarade inte upp mot det som togs upp på föreläsningen. 

 
Förändringar som är nödvändiga att genomföra inför nästa kurstillfälle 
 

Immunologi 



 Ändra ordningen på flödet av föreläsningarna alt. tydliggöra varför flödet ser ut som det 
gör. Ev. kan en översiktsbild underlätta för att visa var varje föreläsning placerar sig i 
processen.  

Dietetik med sjukdomslära 1 

 Viktigt att tydliggöra vad som ingår i respektive examination och vad som förväntas av 
studenten. 

 Tydliggöra hur studenterna ska arbeta i grupp kring arbetet om måltidssituationen inom 
vård och omsorg. 

 Se över möjligheten att köpa in en adapter för föreläsningarna på NUS som en student får 
ansvara för att ta med sig till salen. 

 Fortsätta att tydliggöra mot externa föreläsare vad studenterna har med sig sedan tidigare 
dvs målgruppen för föreläsningen. 

 Tydliggöra var studenterna ska gå vid de olika studiebesöken. 

 Lyfta att föreläsningarna från Kofen kan vara till stöd efter vissa föreläsningar för denna 
modul. 

Dietetik med sjukdomslära 2 

 Se över vissa delar av instruktionerna till casen, framförallt tydliggöra instruktionerna inför 
opponeringen (tydliggöra vilken nivå opponeringen ska ligga på). Att studenterna får ta del 
av varandras case. 

 Det finns utrymme för att ett examinerande seminarium kan placeras efter jul. 

 Poängtera att man behöver föreläsningen kring kostbehandling vid njursjukdom för att 
kunna genomföra uppgiften som relaterar till den. 

 Se över instuderingsfrågorna till modulens skriftliga tentamen. 
 
Generell diskussion:  

 Att studenter kan välja att, om man inte vill vara kvar på föreläsningen, gå vid en rast och 
inte när föreläsaren pratar. 

 Hur vissa studenter ser på personer med övervikt/fetma och hur man uttrycker sig kring 
denna patientgrupp. Studenterna förmedlar att föreläsarna är tydliga men att ytterligare 
diskussion kring detta kan behöva lyftas i studentgruppen. 

 Önskemål om att få delta vid slutseminarier för Uppsats i kostvetenskap. 

 Viktigt att använda medicinsk terminologi under föreläsningarna, även tidigare under 
utbildningen. 

 

Förändringar som ev kan bli aktuella att genomföra på längre sikt
 

Se över om vissa delar kring obesitas kan passa bättre under modulen Kost‐ och folkhälsa på 
termin 2. 

 

Bilaga: Sammanställning modulutvärderingar 
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Utvärdering Immunologi

Ht19
Fyll gärna i utvärderingen av momentet Immunologi.  Tack på

förhand! // Anna

Kurs/grupp-frågor:

Moment 1. Immunologi

 Efter slutfört moment ska den studerande kunna:

 Kunskap och förståelse Förklara skillnaden mellan

ospecifikt och specifikt försvar, humoral och cellulär

immunitet,samt redogöra för respektive

försvarssystems effektormekanismer

1. I vilken utsträckning svarade skriftlig tentamen

mot de förväntade studieresultaten för momentet?

I  hög  grad

En hel  del

I  n å g o n  m å n

Inte al ls /föga

82  % (18)

18  % (4)

0  % (0)

0  % (0)

Antal svar: 22

Viktat genomsnitt: 1,18

Kommentarer

Inga kommentarer

2. Hur har den psykosociala miljön (stämningen,

atmosfären, klimatet etc.) varit under momentet?

Skriv gärna i kommentarsrutan om något varit

extra bra för inlärningen/alt. stört din inlärning.

Har du känt att du varit en del av gruppen ex?

Väldig t  god s tämning

Bra  s t ämning

Mindre  bra  s tämning

Dål ig  s tämning

64  % (14)

36  % (8)

0  % (0)

0  % (0)

Antal svar: 22

Viktat genomsnitt: 1,36

Kommentarer

sal L211 liten, lite stökigt emellanåt•

Gillade att det var bra tempo efter sommaren (inte för slappt och inte

för fort), engagerad lärare.

•

L211 var lite rörig då alla inte fick plats att sitta•

Antal kommentarer : 3

3. Vi har under modulenhaft samma litteratur som vi hade

på kursen Fysiologi för Dietetik.Har kurslitteraturen

hjälpt dig i din inlärning?

I  hög  grad

En hel  del

I  n å g o n  m å n

Inte al ls /föga

23  % (5)

18  % (4)

32  % (7)

27  % (6)

Antal svar: 22

Viktat genomsnitt: 2,64

Kommentarer

Har inte använt litteraturen•

Jag läste litteratur för att få perspektiv men

föreläsningsanteckningarna var mycket klarare och man förstod mer

av dem.

•

Jag använde bara anteckningarna vi skrev under föreläsningarna.

Tyckte att det räckte gott och väl!

•

Det som gicks igenom på lektion hjälpte mer, läste väldigt lite i

litteraturen

•

Lätt att hänga med i boken och kunna jämföra med det Anna hade

sagt under föreläsningarna

•

Antal kommentarer : 5

4. I vilken utsträckning har föreläsningar/lärarledda

genomgångar bidragit till att hjälpa dig uppnå förväntade

studieresultat?

I  hög  grad

En hel  del

I  n å g o n  m å n

Inte al ls /föga

95  % (21)

5  % (1)

0  % (0)

0  % (0)

Antal svar: 22

Viktat genomsnitt: 1,05

saaotn01
Rektangel

saaotn01
Rektangel
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Kommentarer

Man hade inte klarat tentan utan att närvara vid

föreläsningarna.

•

Föreläsningarna har varit en väldigt stor faktor till

inlärning.

•

Mycket bra och härligt engagemang från lärare!•

Anna förklarade alla moment i lagom tempo - enkelt att

hänga med då hon skrev allt på tavlan. Tydligt vad vi

förväntades kunna!

•

Dock var upplägget rörigt och kom inte i en logisk

ordning, jag fick inte rätsidan på nått förrän efter sista

föreläsningen när jag kom hem och pysslade själv med

anteckningarna.

•

Antal kommentarer : 5

5. Vi har haft ett pass med "studentledd repetition" där ni

studenter fick sammanfatta olika delar av kursen, rita på

tavlan och berätta för varandra. Har detta varit ett stöd

för dig i din inlärning? Dela gärna med dig av dina

erfarenheter bra som dåliga!

Otroligt bra sätt att lära sig på, att kombinera teori med fysiska

rörelser och bilder stärker sättet att minnas.

•

Jättebra! Jag lär mig jättebra av detta! skulle dock vilja haft ett

förlopp där man ser hur allting hänger ihop, i olika steg.

•

Jag fick en mycket bättre förståelse om vad vi skulle sammanfatta,

men det var svårare att förstå vad andra berättade om

•

Ja, det gjorde att man fick en överblick och det fick pusselbitarna att

falla på plats.

•

Ja det var hjälpsamt och bra!•

Tyckte det var bra•

Ja det var mycket bra för mitt lärande! Det hjälper att rita.•

Mycket bra.•

tyckte den var lärorik•

Mycket viktigt med denna sammanfattning för att förstå helheten!

Det gav kunskap till att sätta sig ned själv och pussla ihop bitarna.

•

Var jättebra! Först då som mycket klarnade och man förstod

helheten. Tycker det är väldigt bra när vi får rita upp själva. Då får

man även veta om man förstått rätt.

•

Mycket bra! Då lär man sig mest•

Ja, de var jättebra!! De var ett bra sätt att lära sig !•

Bra att få repetera och kunna förklara för varandra. Det blir lättare

att förstå när man kan bolla sina idéer och tankar med andra.

•

Ja mycket bra, öva på att förklara för varandra ger bra erfarenhet och

minne

•

Mycket bra att få lära sig aktivt! Under seminariet kändes det som att

bitarna började falla mer på plats.

•

Det hjälpte att minnas. Mindes dock tyvärr bara den jag själv gjorde•

Denna repetition hjälpte jättemycket. Att själv sätta ord på det vi fått

lära oss gjorde att jag fick en bättre förståelse.

•

Ja det är alltid bra och pedagogiskt, men det vore bra om detta va

sista grejen eftersom kursen är så kort

•

Man blir såklart specialist på sitt egna område men seminarierna

framkallar många frågor som besvaras i god miljö.

•

Antal svar : 20

saaotn01
Rektangel
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6. Finns det något under momentetsom du tycker

har fungerat särskilt bra?

Föreläsningarna•

bra föreläsningar•

Bra föreläsningar och rita på tavlan är omtyckt•

Ovanför.•

Jag tycker att delarna när vi fick skriva på tavlan/öva

tillsammans var väldigt bra!

•

Den studentledda repetitionen tycker jag var väldigt bra.

Alltid bra att få repetera och diskutera med andra.

Dessutom så var alla föreläsningar väldigt värdefulla, för

att förstå och kunna befästa kunskapen.

•

Skriva tillsammans från tavlan istället för power point, gav

bra med tid för att förstå vad man skrev och hur saker och

ting hänger ihop.

•

Skönt att vi fick så många inläsningsdagar på oss - allt

hann smälta in även om det var ett intensivt moment.

•

Bra med anteckningar och bilder på tavlan!•

Som alltid Annas passion för ämnet!•

Jag tycker det har varit väldigt bra att rita.•

Annas pedagogiska förmåga!•

Antal svar : 12

7. Finns det något i momentetsom har fungerat mindre

bra?

Det var svårt att hänga med på föreläsningarna. Kanske det hade

varit lättare att följa om man börjat med inflammationsprocessen och

tagit det där ifrån?

•

nej allt var bra•

Föreläsningarna kändes lite "hoppigt" dvs skulle vara skönt om det

gick i mer kronologisk ordning ex börja med ospecifikt försvar och

sen gå in på specifikt försvar. Men det funkade ändå ok så som det

var!

•

Hade önskat en annan ordning/ annat upplägg. Tex börjat redan vid

infektion och därefter se hur den utvecklas

•

Inte vad jag kommer på•

Den första dagen när Anna gick igenom allt som skulle komma

senare i veckan. Å ena sidan förstår jag att hon valde att gå igenom

allting övergripande för att ge oss en helhetsbild men å andra sidan

kändes det som att man kastades in i allting en aning snabbt så jag

tog nog inte till mig lika mycket av det som jag hade kunnat.

Även om jag tyckte seminariet vi hadepå torsdagen hade ett bra

upplägg så hade det kanske gett mig mer om det hade varit på

fredagen istället när Anna hade hunnit gått igenom allting så att man

hade fått repetera alla delar och se exakt hur de hänger ihop.

•

För mig fungerade det inte jättebra med allt skrivande. Här hade jag

nog föredragit mest slides och sedan en lite mindre del via tavlan

dvs. Som på alla andra tidigare kurser med Anna!

•

Allt fungerade bra.•

Ordningen på föreläsningarna.•

Antal svar : 9

8. Slutligen: Har du något tips till oss inför kommande

momentomgångar?! :o) Tar tacksamt emot dem.

 Tusen Tack för Din medverkan!! Anna

Mer deltagande föreläsningar är roligt.•

fortsätt som vanligt!•

Fortsätt med att vi praktiskt får lära oss genom att rita/måla och

förklara samt att få stöd av läraren.

•

Fortsätt i samma takt! Alltid kul att ha föreläsning med dig!•

Börja repetera tidigt redan första veckan! Det har du igen senare

vecka 2  när du ska klara dig ”på egen hand”.

•

Mer slides! Kanske även tidigt på kursen se någon kort video ihop

för att få till en bra översiktsbild på vad allt handlar om, för att

därefter gå in i detalj!

Bra annars!:))

•

Tack för digg engagemang Anna :D•

Antal svar : 7

saaotn01
Rektangel
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Modulutvärdering

Dietetik med

sjukdomslära 1

Kurs/grupp-frågor:

Vi tycker det är viktigt att veta vad du som student

tycker om våra kurser. Modulutvärderingar är viktiga

redskap i kvalitetsarbetet för de ingående kurserna på

programmet. Vi är därför glada för att du passar på att

tycka till! Nedan följer en kort beskrivning av

innehållför modulen som utvärderas. Tänk på att inte

använda personangrepp och kränkande omdömen i

utvärderingen.  Tack för din medverkan!  I modulen

behandlas följande kost- och

nutritionsrelateradesjukdomar/tillstånd; geriatriska

sjukdomar, infektionssjukdomar, intensivvård, kronisk

obstruktivlungsjukdom, neurologiska sjukdomar,

reumatiska sjukdomar, blodsjukdomar samt

tumörsjukdomar. Modulen omfattar även följande

områden; terminologi, yrkesetisk kodex, hälso- och

sjukvårdens organisation, vårdhygien,

laboratorieanalyser, nutritionsbehandlingsprocessen

med tillhörande terminologi, journalföring, vad det

innebär som yrkeskår att ha legitimation,

måltidsverksamheten inom vård och omsorg,

interprofessionellt lärande samt palliativ vård.

1. Hur många timmar per vecka har du ägnat åt egna

studier(arbete på egen hand eller tillsammans med

studiekamrater)utöverschemalagd undervisningstid?

30•

6-7•

35-45•

40 h•

30•

Alla timmar känns det som•

10-30•

22h•

15•

24h•

15-20•

5•

10-15•

30•

Mellan 8-20 timmar utöver schemalagt.•

25 timmar•

10 timmar•

9•

12•

10-15•

20•

ca 30 h per vecka•

35 timmar•

Antal svar : 23

2. Hur tycker du att organisationen har fungerat under

modulen (schemamässigt, tidsfördelning etc.)?

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål ig

Dåligt

Mycket  dål igt

15  % (4)

42  % (11)

12  % (3)

23  % (6)

8  % (2)

Antal svar: 26

Viktat genomsnitt: 2,65
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Kommentarer

Lite för långa dagar i början med dubbla pass•

Det har varit hoppigt mellan information till

examinationer. Varför har vi inte fått göra den kliniska

examinationen i samband när vi gjorde duggan. Det hade

passat bättre in och man hade inte haft 2 andra

examinationer att tänka på. Cambro-sidan med

examinationerna och FSR har inte fungerat bra. Det ska

vara enkelt att hitta det man söker.

•

Lite förvirring i mellan åt pga många förändringar, läkare

som inte dök upp eller kom försent.

•

Föreläsningarna har mestadels varit bra utspridda men en

del examinationer har legat onödigt tätt (kliniska hade

kunnat läggas tidigare). Även lite oklart hur och när olika

moment skulle utföras

•

Tidsfördelning för alla examinationer hade kunnat

planerats bättre med tanke på att halva klassen parallellt

hade klientsamtal. Upplevdes som väldigt pressande att ha

allt på samma gång

•

Duggan hade kunnat varit i närmare anslutning till när vi

hade uppgift om enteral/parenteral nutrition.

•

Duggan hade varit mer fördelaktigt om den hade legat mer

i anslutning till föreläsningen om enteral och parenteral

nutrition.

•

Jag tycker att det skulle vara bättre om man hade

föreläsningarna om sjukdom och kost samma dag. Ex.

Föreläsning om KOL på förmiddagen och sen en

föreläsning om kost vid KOL på eftermiddagen. Det

kändes lite organiserat när vi hade sjukdomen ena veckan

och sen en fortsättning veckan därpå.

•

Stressigt och lite virrigt att hålla isär alla olika uppgifter.

Också svårt att navigera runt på kurssiten (särskilt när man

skulle hitta rätt FSR).

•

Intensivt dock•

Hade önskat att föreläsningarna var mer sammanhållna,

exempelvis att ha läkarföreläsningen och

kostbehandlingsföreläsningen nära inpå varandra i tid. För

nu kunde det gå många dagar innan nästa tillhörande

föreläsning hölls.

•

Antal kommentarer : 11

3. Hur bedömer du som helhet att din fysiska arbetsmiljö

varit under modulen? (med fysisk arbetsmiljö avses tex

lokaler, möbler, belysning, ventilation)

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

19  % (5)

58  % (15)

23  % (6)

0  % (0)

0  % (0)

Antal svar: 26

Viktat genomsnitt: 2,04

Kommentarer

Nästan alla föreläsningar som hölls av externa föreläsare på

sjukhuset fick vi vänta på föreläsarna då de kom helt oförberedda,

satt i över 20 minuter innan en av dem fick igång allt.

•

Ibland hade lokalerna för få sittplatser•

Har dock varit mycket problem med anslutning i sjukhusets lokaler,

många föreläsningar som har försenats på grund av det.

•

Biblioteket var en bra plats att ha de muntliga examinationerna på•

L211 är inte lämplig som föreläsningssal. alldeles för få bord och

dåligt möblerad vilket inte är ergonomiskt.

en del studenter använder stor mängd av parfym/cologne vilket gör

det tyvärr svårt att andas och jag skulle önska om institutionen lyfte

den frågan då det finns personer som är känsliga för starka parfymer.

•

Föreläsningssalarna på NUS var rätt trånga och ganska dålig

belysning. Ofta uppstod det även tekniskt strul i början av ett flertal

föreläsningar som tog av undervisningstiden.

•

Antal kommentarer : 6

4. Hur har föreläsningarna på modulen bidragit till att

hjälpa dig uppnå kursens förväntade studieresultat?

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

15  % (4)

69  % (18)

15  % (4)

0  % (0)

0  % (0)

Antal svar: 26

Viktat genomsnitt: 2

saaotn01
Markering
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Markering

saaotn01
Markering

saaotn01
Markering

saaotn01
Markering
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Markering
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saaotn01
Markering
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Kommentarer

Vissa gästföreläsare har varit bra, andra inte. De som inte

varit bra har inte kunnat föreläsa alls men är säkert duktiga

på sitt jobb.

•

Det saknas fortfarande åhörarkoppior från vissa

föreläsningar.

•

Dåligt att inte alla åhörarkopior kommit ut inför eller ens

efteråt. Hade varit skönt att gå tillbaka och kolla, hade man

vetat det innan hade man antecknat mer.

•

Det blev ganska mycket upprepning då det var olika

föreläsare, dom hade inte koll på vad dom andra

föreläsarna tagit upp.

•

Föreläsning om IVA kändes onödigt lång då vi inte

examineras eller verkar komma att ska jobba på avdelning

oftast..

•

Instutiotionens föreläsningar har varit superbra, men

ibland så har de inhyrdas föreläsningar inte riktigt varit

relevanta för oss eller så har de varit röriga.

•

KOL-föreläsningen var väldigt bra då läkaren kändes

engagerad och hade med intressant fakta men annars

kändes det inte alltid som att föreläsningarna var

anpassade efter det vi behövde kunna. Läkaren som

föreläste om neurologiska sjukdomar nämnde t.ex. inte ens

Alzheimers sjukdom överhuvudtaget.

•

Läkarföreläsningar är ofta på antingen för låg eller för hög

nivå.

•

Antal kommentarer : 8

5. Hur tycker du att laborationer under momentet

har bidragit till att hjälpa dig uppnå modulens

förväntade studieresultat? (Findus, konsistens och

berikning, praktisk enteral nutrition)

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

27  % (7)

58  % (15)

15  % (4)

0  % (0)

0  % (0)

Antal svar: 26

Viktat genomsnitt: 1,88

Kommentarer

Den pratiska enterala nutritionen har varit bra, men jag vill inte påstå

att jag lärt mig speciellt mycket av de andra.

•

man minns allting på ett djupare plan när det knyts till praktik är min

erfarenhet

•

Mycket folk på labbarna och trångt i köket. Hade kanske önskat

labbar i halvklass.

•

Det var roligt och gav en större förståelse när man fick göra det

praktiskt.

•

Roliga och spännande upplägg som "förverkligade" det vi skulle lära

oss. Konsistens och berikningslabben var särskilt uppskattad

eftersom man då mer kan sätta sig in i hur det kan vara för en patient

som äter/dricker livsmedel med en annan konsistens än vad man

själv är van vid.

•

Antal kommentarer : 5

6. Hur tycker du att seminarier under momentet har

bidragit till att hjälpa dig uppnå modulens förväntade

studieresultat? (Yrkesetisk kodex, Terminologi, ELSA,

Patientfallsseminarium, Interprofessionellt lärande, NCP)

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

23  % (6)

62  % (16)

8  % (2)

8  % (2)

0  % (0)

Antal svar: 26

Viktat genomsnitt: 2

Kommentarer

Mycket är repetativt, tar lång tid•

Patientfallsseminariumet är det jag anser har varit det bästa.

Resterande vet jag inte vad de har gett mig till denna modul. Det är

några av grejerna som känts varit överflödiga i allt det vi har hållit

på med. Det jag menar är att det har varit mycket och det har varit

hoppigt och vissa saker, som dessa seminarium, känns inte relevanta

till det vi i slutändan har examinerats på.

•

Patientfallsseminariumet var en mycket bra förberedelse för den

muntliga tentamen, gav mycket hjälp

•

Bara NCP och Patientfallsseminariet har varit användbart. De andra

har bara bidragit till ett stressmoment utan vidare kunskap.

•

Antal kommentarer : 4
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7. Hur tycker du att litteraturen bidragit till att

hjälpa dig att uppnå modulens förväntade

studieresultat?

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

19  % (5)

38  % (10)

23  % (6)

15  % (4)

4  % (1)

Antal svar: 26

Viktat genomsnitt: 2,46

Kommentarer

Omvårdnad och äldre läste jag 1 kapitel ur, känns tråkigt

att måsta köpa en bok för 600 kr som används så lite.

•

Internmedicin? Vilket skämt•

Har mest använt mig av krause’s och internmedicin,

länkar, artiklar och hemsidor har varit bra

•

Referenslitteraturen (boken) "geratrisk nutrition" var

väldigt bra, även utanför avsnittet geratrik. Rekommendera

den.

•

Boken internmedicin användes inte mycket, det stod bättre

information i Krause om sjukdomarna.

•

har främst utgått från föreläsningar främst.. och

internetmedicin.. svårt att veta vilka symptom som gäller

mm då olika källor säger olika.

•

har under denna modulen inte haft någon användning av

Internmedicin. Boken har inte tagit upp relevant

information kring instuderingsfrågorna eller inte haft

information om sjukdomarna alls. Krause har varit till stor

hjälp.

•

Krause och Omvårdnad och äldre var välbehövliga under

momentets gång. Dock tycker jag att Internmedicin ofta

saknade information om de olika sjukdomarna så att man

blev tvungen att söka fram svaren från internet.

•

Älskar KRAUSE•

Krause`s är väldigt inriktad på USA och blir i många fall

irrelevant för oss i Sverige. Hade varit bättre att ha

liknande kurslitteratur på svenska.

•

Antal kommentarer : 10

8. Den skriftliga tentamen examinerade följande förväntat

studieresultat: "Beskriva olika aspekter kring kost- och

nutritionsrelaterade sjukdomar samt definiera medicinsk

terminologi relevant för dietistens yrkesutövning."  Hur

tycker du att examinationen svarade mot det förväntade

studieresultatet?

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

50  % (13)

38  % (10)

8  % (2)

4  % (1)

0  % (0)

Antal svar: 26

Viktat genomsnitt: 1,65

Kommentarer

Beskrev inte själv då det var kryssfrågor, men gillade tentan ändå•

Tyckte inte man fick chans att visa vad man lärt sig genom en

krysstenta, det blev väldigt ytligt.

•

Tyckte dock att vissa frågor på den skriftliga tentan var lite svåra att

utläsa. Svårt att förstå om det var ett eller flera alternativ som skulle

kryssa i på en del frågor.

•

Antal kommentarer : 3

9. Den kliniska examinationenexaminerade följande

förväntadestudieresultat: "Visa praktisk färdighet

gällande kostråd vid energi- och proteinrik kost" samt

"Visa praktisk färdighet gällande bedömning av

energibehov".  Hur tycker du att examinationen svarade

mot dessaförväntade studieresultat?

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

58  % (15)

35  % (9)

8  % (2)

0  % (0)

0  % (0)

Antal svar: 26

Viktat genomsnitt: 1,5

Kommentarer

Lite annorlunda examinationsform än vi varit med om tidigare men

ändå väldigt lärorik och spännande.

•

Antal kommentarer : 1
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10. Den muntliga tentan examinerade följande

förväntatstudieresultat: "Planera, föreslå och

motivera lämplig nutritionsutredning,

nutritionsåtgärder och nutritionsuppföljning för

specifika diagnoser".  Hur tycker du att

examinationen svarade mot dettaförväntade

studieresultat?

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

23  % (6)

62  % (16)

15  % (4)

0  % (0)

0  % (0)

Antal svar: 26

Viktat genomsnitt: 1,92

Kommentarer

Kul att göra eget patientfall och klura•

Svårt med ett oförberett fall, men bra träning. Blir dock en

lite onaturlig situation och lätt att få hjärnsläpp. Beror på

hur höga krav ni ställer och att ni gör rätt följdfrågor för att

få fram det nu är ute efter. Men ett spännande nytt sätt att

examinera, bra med variation så man inte blir för bekväm

med den vanliga skriftliga tentan då det inte är så

verkligheten fungerar

•

Det var kul att få arbeta med ett eget patientfall utifrån en

tillgiven sjukdom

•

Det tvingade en att verkligen läsa på om allting eftersom

man inte visste vilken den andra diagnosen skulle bli -

smart! Och det var även bra att få träna på att skriva

patientfall + träning på att vara självkritisk till vad man

skrivit och att kunna motivera varför man gjorde som man

gjorde.

•

Antal kommentarer : 4

11. Har du någon gång under modulen känt dig

felaktigt behandlad/bemött av en lärare eller

student?

Ja

Nej

4  % (1)

96  % (25)

Antal svar: 26

Viktat genomsnitt: 1,96

Kommentarer

Inga kommentarer

12. Hur bedömer du som helhet att din psykosociala

arbetsmiljö varit under modulen? (med psykosocial

arbetsmiljö avses tex bemötande studenter emellan,

bemötande student/lärare)

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

42  % (11)

38  % (10)

15  % (4)

4  % (1)

0  % (0)

Antal svar: 26

Viktat genomsnitt: 1,81

Kommentarer

Denna modul har varit väldigt stressande och man har fått ta en dag i

taget, inte kunnat slappna av ordentligt, sovit dåligt, ständig oro inför

examinationerna, föreläsare som inte inspirerat och bara talat

monotont

•

Antal kommentarer : 1

13. Detta har fungerat särskilt bra under modulen:

Kul med många olika föreläsare och de muntliga momenten var en

bra omväxling.

•

Bra att få jobba med fall på seminarier, tänka själv och diskutera•

Helhets mässigt har kursen var ok, tack och lov väldigt intressant

vilket har underlättat.

•

MDK var så kul!•

Bra upplägg!•

lärarna har varit snälla, trevliga och haft ett fint bemötande.•

Mycket bra uppdateringar via Cambro från lärare.•

Tycker föreläsningarna på skolan varit mycket bra! Sandras upplägg

på föreläsningarna är riktigt bra då man både får en föreläsning och

sen också får sitta och tänka själv. Vilket man lär sig mycket av

redan på plats och måste inte plugga lika mycket hemma!

•

Bra att det var uppdelat i mindre moment. Då kunde man fokusera

på en del i taget vilket bidrog till att man hann lära sig mer om varje

område.

•

App för terminologi och separat uppgift för VG.•

Kliniska examinationerna och labbarna•

Muntliga tentamen - kul med alternativ examinationsform. Det var

givande

•

Bra att få öva sin muntliga förmåga i form av muntliga

examinationer.

•

Antal svar : 13
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14. Detta har fungerat mindrebra (eller brustit)

under modulen:

•   Rörigt med alla deadlines och uppgifter, svårt att veta vad

man skulle plugga på när. Nu i efterhand förstår man men i

början kändes det rörigt tycker jag. Kanske hade det varit bra

med något schema som samlade alla deadlines och som

kopplade FSR till specifika dagar. Där kan man skriva vilka

olika delar som examineras och då tydliggöra vad man ska

plugga på när.

•   FSR 1-13 Har varit förvirrande, måste lära sig utantill

•   Schema för vissa föreläsningar. Examinationernas

information borde varit i ordning så man inte måste leta sig

fram varje gång man är inne på cambro. Skapade väldigt

mycket panik eller stress under momentets gång.

•   Jag tänker på hur det är gjort gällande uppgiften med de

danska dietist studenterna samt den överlappande delen av

samtalet som redskap. Grupp A fick börja denna termin med

att ha möten med danskarna, första halvan på klasslistan.

Grupp A fick också börja med att ha klientsamtal under

denna modul, alltså den första halvan på klasslistan. Jag

tycker att vi i grupp A inte har fått samma förutsättningar

med något som de som är i grupp B. Hade Grupp A börjat

med att ha möten med danskarna och grupp B hade börjat

med klientsamtalen, hade det känts okej. Men det tycker jag

inte det är nu, jag känner väl framförallt att vi i Grupp A fick

inte samma förutsättning till att genomföra VG-uppgiften.

Samtalen med de danska studenterna skulle alla kunna ha

samtidigt då det handlar om att 4 personer i varje grupp ska

boka ett grupprum i 1 h för att kunna ha ett skype-samtal.

•   Otydliga instruktioner ända från start. Peer learning kanske

inte är aktuellt ist för vanlig föreläsning.

Rörigt betygssystem kring klinisk o muntlig examination

•   Att hitta allt material och veta när man ska läsa på vad.

Cambro blev lite rörigt med alla flikar (tänker främst på FSR

där man va tvungen att leta varje gång)

•   Gruppindelning. Jag står högt upp i klasslistan vilket

innebar att jag var i grupp A. De skulle göra både

internationalisering och klientsamtal detta moment. Blev

mycket helt enkelt utöver en redan fullspäckad och krävande

kurs (mycket nytt både i information och sättet att lära

ut/examinera som kräver.

•   strukturen på cambro har varit katastrof. Det har inte gått

att hitta någonting man söker under 20 minuter.

Varför finns det ingen sökfunktion på cambro? Det skulle bli

bra mycket mindre frustrerande om man kunde söka på en fil

och hitta den direkt, istället för att behöva gå in i varje FSR-

mapp och leta.

•   Föreläsningarna på sjukhuset har varit sådär. Det har varit

bra innehåll men det har varit mycket strul med teknik, så

föreläsningarna startat senare.

•   Grupparbetet om äldre, vissa ansträngde sig inte i gruppen.

•   Programmet vi skulle använda för att spela in redovisningen till

äldreboendet var inte särskilt bra. det var krångligt och svårt att arbeta

med. Hade varit mycket bättre att istället rekommendera att spela in

redovisningen direkt i Power Point. Då hade det dessutom underlättat

för att ladda upp filmen på cambro.

Föreläsningen om geriatrik var inte relevant alls, vilket var tråkigt.

ingen information om geriatriska sjukdomar och problematik lyftes.

•   Själva upplägget och distributionen av arbete. Det har varit en

extremt stressig modul framförallt eftersom det varit svårt att hålla reda

på all litteratur (omöjligt att läsa allt så hela tiden orolig att man missat

nått) och väldigt svårt att förbereda sig på den muntliga tentan eftersom

jag inte förstått hur upplägget och frågeställningarna skulle se ut. I

efterhand skulle jag förberett mig på ett annat sett om jag hade fått se

ett exempel. En del föreläsningar och labbar har även känts

osammanhängande och som att de inte varit relevanta för det vi ska lära

oss/examineras på. Jag har aldrig upplevt dessa problem förut på

institutionen men under denna modul känns det som jag knappt hunnit

andas. Att dessutom lägga kostsamtal/handledning mitt i

examinationsperioden gör att stressen bara tilltar.

•   Externa föreläsningarna på NUS + svårt att navigera på kurssiten

(svårt att veta vilken FSR att klicka på för att komma till rätt uppgift).

•   För mycket stora examineringar på slutet av kursen, vilket gjorde att

särskilt de tre sista veckorna innebar stor stress.

Antal svar : 14
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15. Detta tycker jag bör ändras till nästa gång

modulen ges:

•   Studiebesök på medirest, tryck på vikten av att vara i tid.

Många var sena och det var synd för den som ska visa oss

runt, de har ju gått ifrån sitt arbete för att visa runt oss.

Riktigt dåligt enligt mig.

•   Muntlig tentamen borde struktureras om till något mer

praktiskt. Känns väldigt konstigt att vara i en situation utan

någon respons.

•   Var lite mer tydlig till nästa kurs, mappen med FSR var

bra men ist för att döpa flikarna till FSR5 skriv gärna vad den

innehåller, var svårt att veta vilken FSR som hörde till vilken

uppgift.

Känns som man gått igenom en tornado under denna kurs.

•   Cambro - FSR. Det är svårt och onödigt jobbigt att behöva

klicka in på varje för att hitta dit man ska. Det är bra att dom

står men man kanske kan lägga in en sammanfattning vid

varje som beskriver vad som finns under varje FSR - eller

liknande.

•   Tydligare upplägg på cambro. Tydligare instruktioner

inför varje examination så man läser på rätt saker

•   Bättre gruppindelning och sprida ut examinationstillfällen

över modulen.

•   Skapa en sökfunktion som gör att man inte behöver slösa

tid på att vandra omkring i flikar, mappar och undermappar i

en halv evighet. Det önskar jag nästa årskull.

•   Tänk på gruppindelningen när ni delar upp klassen enligt

alfabetet. De som hamnar i Grupp A får ofta dras med hög

arbetsbelastning, ex fick de göra både Internationalisering på

hemmaplan och vara först ut med att ha sina klientsamtal.

Grupp B hade ex kunna köra Internationalisering medan

Grupp A körde klienter under modulen. Lite mer samarbete

mellan lärare från olika moduler?

•   ycker att grupparbete ang. måltidssituationen inom

äldreomsorg..

Tycker att den hade kunnat fungera som individuell uppgift

på något sätt istället för grupparbete då jag inte fick ut så

mycket av att göra den i grupp. Samt att

inspelningsprogrammet var dåligt och saknade

grundläggande redigeringsfunktioner som försvårade arbetet.

Men tycker ämnet är intressant, hade bara sett att uppgiften

var utformad på annat sätt :)

•   Hade önskat att Duggan hade tidigarelagts.

•   Tydlighet och framförhållning så man förstår vad/hur man

ska förbereda sig inför examinationer och liknande.

Föreläsningar som behandlar sjukdomen och sen

kostbehandling bör vara samma dag eller iaf samma vecka så

man kommer ihåg något och få det mer sammanhängande.

Lägg kostsamtal tidigare på terminen.

•   Ändra så att man inte klickar på enbart "FSR 4"

exempelvis. Detta skulle kunna göras genom att döpa om

länkarna till uppgiftens namn eller att det i parentes efter

FSR:et finns någon kort beskrivning om den så det blir

enklare att hitta fram.

•   För mycket vikt på äldre och dysfagi. Det kändes som repetition på

dysfagi på hela momentet. Jämnare fokus på de olika momenten hade

varit bättre.

•   Till nästa gång borde inte alla stora uppgifter läggas på slutet, alltså

klinisk examination, skriftlig tentamen och muntlig tentamen under

endast tre veckor. Istället borde man lägga någon uppgift mer i början

eller i mitten av kursen.

För grupp A har det inneburit ännu mer press och stress i och med att

samtidigt ha klientsamtal under de tre sista stressiga veckorna på

kursen. Det var inte bra inplanerat, det borde istället läggas i början av

kursen och inte i slutet.

Antal svar : 14

Tack för din medverkan!
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Modulutvärdering

Dietetik med

sjukdomslära II 2019

Kurs/grupp-frågor:

1. Är du nöjd med organisationen av det praktiska

med modulen( salar,  schemautlämning, allmän

information mm)? (1 anger lägsta betyg, 5 anger

högsta betyg)

1

2

3

4

5

0 % (0)

11  % (2)

39  % (7)

39  % (7)

11  % (2)

Antal svar: 18

Viktat genomsnitt: 3,5

Kommentarer

Många föreläsningar var förlagda på sjukhuset och det tog

tid inför var enda en av de föreläsningarna innan

föreläsaren hade kopplat upp sig och kunde starta. En del

salar var inte heller anpassade till hela klassen

•

Mycket strul med anslutningar till projektor på NUS•

Jag tycker det blev för mycket uppgifter vilket gjorde det

blev svårt att hänga med på den teoretiska biten. Det

gjorde att tentaplugget blev stressigt och det kändes som

man pluggade för att klara tentan istället för att fokusera på

ett långsiktigt lärande.

•

Kablarna till datorerna på NUS, men det har vi diskuterat

redan

•

Antal kommentarer : 4

2. Hur bedömer du som helhet att din fysiska arbetsmiljö

varit under modulens gång? (med fysisk arbetsmiljö avses

tex lokaler, ljussättning, bord, stolar)? 1= Lägsta betyg, 5=

högsta betyg

1

2

3

4

5

0 % (0)

11  % (2)

39  % (7)

39  % (7)

11  % (2)

Antal svar: 18

Viktat genomsnitt: 3,5

3. Hur bedömer du som helhet att din psykosociala

arbetsmiljö varit under modulens gång? Denna fråga avser

bemötande studenter emellan? 1= Lägsta betyg, 5= högsta

betyg

1

2

3

4

5

0 % (0)

6  % (1)

33  % (6)

28  % (5)

33  % (6)

Antal svar: 18

Viktat genomsnitt: 3,89

4. Hur bedömer du som helhet att din psykosociala

arbetsmiljö varit under modulens gång? Denna fråga avser

bemötande emellan student och lärare som undervisat på

modulen. 1= Lägsta betyg, 5= högsta betyg

1

2

3

4

5

0 % (0)

0  % (0)

11  % (2)

39  % (7)

50  % (9)

Antal svar: 18

Viktat genomsnitt: 4,39
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5. I vilken utsträckning tycker du att

föreläsningarna har hjälpt dig att uppnå de

förväntade studieresultaten för modulen?

Vet ej

I  mycket  låg  grad

I  ganska  låg  grad

I  ganska  hög  g rad

I  mycke t  hög  grad

6 % (1)

0  % (0)

17  % (3)

61  % (11)

17  % (3)

Antal svar: 18

Viktat genomsnitt: 3,83

Kommentarer

Detta för att vissa gäst-föreläsare inte föreläser på ett bra

sätt, t.ex. läkare och dietister

•

Många av de externa föreläsarna verkade inte riktigt vara

införstådda med vad vi pluggat tidigare

(bakgryndsförståelde) och vad kursens krav var.

•

Olika från föreläsare till föreläsare. Ang farmakologin var

tentafrågorna väldigt orimliga. Vissa av dem fanns inte ens

svaret i kompendierna vad jag kunde hitta.

•

Gästföreläsningarna var ofta förvirrande med lite för icket-

dietistelevant information. Många föreläsningar där

mycket tid gick åt men det kändes som att man inte fick

någonting ur det.

•

Svårt att sålla läkarföreläsningarnas innehåll och veta vilka

delar ni skulle lyfta i tentan.

•

Antal kommentarer : 5

6. Under modulenhar du genomfört tre

individuella uppgifter: Journalföring,

Genusperspektiv och Obesitas. I vilken

utsträckning tycker du att dessa uppgifter bidragit

till ditt lärande? Kommentera gärna.

I  mycket  l i ten 
u t s t r äckn ing

I l i ten utsträckning

I  ganska  hög  
u t s t r äckn ing
I väldigt  hög 
u t s t r äckn ing

6 % (1)

22  % (4)

56  % (10)

17  % (3)

Antal svar: 18

Viktat genomsnitt: 2,83

7. I vilken utsträckning tycker du att litteraturen har

hjälpt dig att nå de förväntade studieresultaten för

modulen?

Vet ej

I  mycket  låg  grad

I  ganska  låg  grad

I  ganska  hög  g rad

I  mycke t  hög  grad

6 % (1)

6  % (1)

11  % (2)

50  % (9)

28  % (5)

Antal svar: 18

Viktat genomsnitt: 3,89

Kommentarer

Istället för föreläsningar som inte gav något så gjorde litteraturen

det, då gällande sjukdomarna i sig.

•

Internmedicin är super!•

Internmedicin gjorde sin rätt under DSJ II•

Antal kommentarer : 3

8. Under modulenhar du (förutom CASE-uppgiften)

genomfört tvågruppuppgifter: Diabetes ochNjurkost.

Upplever du att dessa uppgifter har hjälpt dig att nå de

förväntade studieresultaten? 1= Nej, inte alls, 5= Ja

absolut). Kommentera gärna!

1  

2  

3  

4

5  

0  % (0)

0  % (0)

33  % (6)

44  % (8)

22  % (4)

Antal svar: 18

Viktat genomsnitt: 3,89
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Kommentarer

Hade kunnat utvecklas mer, ojämna uppgifter då en del

kunde hitta mycket fakta, andra väldigt lite. (Diab).

Njurkost blev vag, minns knappt något från det

•

Bra uppgifter.•

Jag tycker att diabetesuppgiften var lite överflödig. Då vi

hade så mycket andra uppgifter kändes det som om det ej

fanns tid att få ihop ett bra grupparbete. Blev mer

individuellt då arbetsuppgifterna delades upp och jag lärde

mig ganska lite om de andras delar. Jag använde inte heller

de andra gruppernas arbeten till att plugga inför tentan,

vilket var tanken. Kanske kan man göra om uppgiften till

något som inte behöver förberedas och som ger en inblick i

de områden som behandlades? Jag vet inte hur men det är

en tanke bara!

•

Diabetesuppgiften var väldigt roligt upplagd och det var

bra att få träna på att hålla en "riktig" föreläsning.

Njurkostseminariets andra hälft när vi delades upp i nya,

mindre grupper gav mig inte så mycket. Vi fick för lite tid

på oss så man hann inte riktigt fundera utan min grupp fick

bara slänga ihop något i sista stund.

•

Antal kommentarer : 4

9. Ett relativt nytt inslaginslag under modulenvar CASE-

uppgiften. Vi är mycket intresserade av dina tankar kring

detta inslag sett ur ett lärandeperspektiv.Vad tänker du

var bra med detta arbetssättoch vad kan

förbättras/utvecklas till nästa gång?

•   Jag tycker det var bra att få en verklig uppgift som handlade om att

lära ut vidare till andra om en område. Däremot hade jag önskat att

uppgiften hade varit mindre, kanske 2 förslag på åtgärder och att man

hade gjort den som en individuell uppgift. För att få göra ett större

arbete på egen hand.

•   Det var ett nytt och intressant sätt att jobba och ändå rätt lärorik.

Instruktionerna var dock väldigt oklara och kunde tolkas på många sätt.

Att föränkla dem hade varit att föredra.

•   Det var kul, vi hade en bra grupo som samarbetade väl men hört från

andra att det inte fungerat lika bra alla gånger.

Se över instruktionerna, hur avancerat ska man göra så alla grupper

lägger sig på samma nivå.

•   Bra antal personer i varje grupp. Bra att den låg efter jul så vi hade

gott om tid. Bra upplägg på seminarierna. När det gäller opponeringen

va det oklart vad man skulle skicka in och vad som skulle till de andra

grupperna. När vi skickade in opponeringsdokumentet trodde vi att ni

sen skulle skicka till respektive grupp men sen fick vi skicka samma

dokument på nytt för att grupperna skulle få det

•   Bra uppgift. Tror det var bra att tentan låg före jul så vi kunde

fokusera helt på caset efter juluppehållet.

•   Kul att sätta sig in i ett projekt som om det skulle genomföras.

Kändes verklighetsanpassat

•   Jag tycker det är skönare med tydligare instruktioner och att få mer

info om den fiktiva situationen. Det kanske var meningen också att vi

skulle va kreativa...

Kul sätt att redovisa på!

•   Bra uppgift för att få tänka i ett "större" perspektiv. Uppgiften bidrog

till väldigt lite ny "sakkunskap" men var givande i form av hur yrket

kommer att fungera i praktiken.

•   Bra träning att opponera

•   Det var bra på det sättet att man fick öva sig på att skriva en sådan

typ av text, följa formalia mm...  + att man lärde sig väldigt mycket om

de området man arbetade kring och bidrog till inlärningen inför tentan.

Den gav också insikt i hur arbetslivet kan se ut i framtiden, uppgifter

som kan tillkomma och att tänka kring en hel organisation och inte bara

ens bokade möten med patient.

•   CASE-uppgiften var en av de roligare men även utmanande

uppgifterna. Dels var vi en ganska stor grupp som skulle skriva

tillsammans vilket inte alltid är det enklaste när man ska komma

överens men det gick ändå bra. Det var väldigt kul att få testa på ett

utvecklingsprojekt-light - man insåg snabbt att det är många praktiska

aspekter att hålla koll på när man ska planera en sådan här sak.

Det hade varit kul att få jämföra sitt arbete med gruppen i den andra

klasshalvan som skrev om samma sak!

•   Bra med uppgiften var att vi i gruppen fick vara kreativa och försöka

hitta på egna sätt att lösa problemet i CASE:t. Instruktionerna skulle ha

kunnat vara tydligare och noggrannare.
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•   Bra lärde mig mycket om det vi blev tilldelade och gillade

opponeringen, dock stor skillnad på opponeringen från andra

gruppen tyckte inte de lagt ner tid för att opponera ordentligt

så kanske att ni skulle betygsatt den skriftliga opponeringen

med

Antal svar : 13

10. Har kursplanens mål uppfyllts? ( 1 anger lägsta

betyg, 5 anger högsta betyg)

1

2

3

4

5

0 % (0)

0  % (0)

22  % (4)

44  % (8)

33  % (6)

Antal svar: 18

Viktat genomsnitt: 4,11

Kommentarer

Inga kommentarer

11. Hur nöjd är du med din egen insats under

modulen? (1=Inte alls nöjd 5=Mycket nöjd)

1

2

3

4

5

0 % (0)

0  % (0)

33  % (6)

44  % (8)

22  % (4)

Antal svar: 18

Viktat genomsnitt: 3,89

Kommentarer

Just innan jul, trött•

Hade önskat mer instuderingstid till skriftliga salstentamen

men det var samtidigt skönt att få skriva tentan innan jul!

Svår kompromiss

•

Antal kommentarer : 2

12. Slutligen - något mer du vill säga till dem som ska

planera kursen/ingående momentnästa gång?

Instuderingsfrågorna behöver uppdateras. Jag tycker inte de är

representativa för den kunskap som förväntas. Det sades i början av

modulen att om du som student hade koll på instuderingsfrågorna

skulle tentan gå bra. Jag upplever inte att det speglade utfallet. Jag

tycker att betyget G kom från ren tur och jag var rent besviken och

frustrerad efter tentamen var skriven. Antingen får detta ses över

eller så kan ni som ansvariga inte säga att tentamen byggs ur dessa

frågor.

•

Caset bör läggas innan jul då många inte respekterar datumet för

start efter nyår och åker hem och anser att det inte spelar någon roll

om det närvarat eller inte bara de typ har skrivit. Jag tänker att detta

sätt är som uppgjort för att skapa dessa situationer.

•

Tycker inte att farmakologi-delen på tentan motsvarade de som sas

att vi skulle lära oss (fokusera på). Övrigt bra!

•

Börja i tid med pluggandet och ha hela tiden FSR i bakhuvudet,

speciellt vid de externa föreläsningarna! Så mycket som inte var

relevant för oss där och onödigt att anstränga sig över. Läs även

kurslitteratur för en bättre uppfattning om vad vi ska kunna

•

Rätt tung och saftig tenta, kan man dela upp och göra en dugga eller

något annat examinerande, exempelvis läkemedel.

•

Ang fråga 6, som det inte gick att lämna kommentar på: bra

uppgifter men pga att tentan låg före jul blev det väldigt stressigt

med dessa uppgifter också. Under julhelgerna är det ju också dagar

som tekniskt sett ingår i kursen, men dessa blev ju lediga då tentan

var avklarad oh caset började efter nyår. Förstår att poängen med

uppgifterna är att det ska underlätta inför tentan, men kanske att ex

obesitas-uppgiften kan ligga över julen? Då skulle även ett

obligatoriskt seminarium för det kunna ligga dagen innan caset

börjar. Det kanske skulle göra att folk inte stannar hemma över halva

case-tiden.

•

Instuderingsfrågorna kändes inte relevanta eller användbara inför

tentan denna gången. Gärna färre grupparbeten och fler individuella

så att man kan få träna på att arbeta på egen hand också.

Opponeringspartner hade kunnat vara användbart vid individuella

arbeten.

Förresten är det alltid kallt på skolan.

•

Se över bokningen av sal när det kommer till läkarföreläsningarna,

då väntan på hjälp med tekniken gjorde att många föreläsare fick

hoppa över saker, prata väldigt snabbt och korta ner raster. Detta

sänkte kvaliteten på föreläsningarna...

•

Bra att tentamen var innan jullovet och CASE:t efter! Man behövde

inte stressa över

•

Antal svar : 9
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